
Министар Дачић уручио захвалнице за Министарски савет ОЕБС-а
уторак, 29. децембар 2015.

Председавајући ОЕБС-у, први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова
Србије Ивица Дачић уручио је данас на свечаној церемонији захвалнице представницима
институција и компанија које су учествовале у припреми и организацији 22. Министарског
савета ОЕБС-а, који је одржан у Београду 3. и 4. децембра.  

"Ретко се дешава да у нашој земљи оволико највиших политичара борави два дана. То је
наш највећи скуп од Самита несврстаних (1989. године) и мислим да смо показали да
можемо успешно да предводимо ту организацију и да њоме председавамо, али и да у
организационом смислу обавимо то на најбољи могући начин", рекао је министар Дачић.

Он је додао да ће се Министарски савет ОЕБС-а у Београду "дуго памтити", истакавши да
је био шест пута јефтинији од самита у Швајцарској и како је оценио, 20 пута бољи.

Шеф српске дипломатије сматра да је за Србију било изузетно важно да се покаже као
земља која може успешно да председава и води организацију као што је ОЕБС, у време
када се, обележава 40 година од потписивања Хелсиншког завршног акта и у години која
је обележена бројним конфликтима и кризама.

Захвалнице су добили представницима волонтера, институција и поткомитета међу којима
су били представници Војне академије, Криминалистицко-полицијске академије,
Универзитета у Београду...

Уручене су захвалнице и извршном комитету, као и поткомитетима за безбедност,
логистику и смештај, протокол и медије.

Такође, захвалнице су уручене спонзорима, међу којима су представници амбасаде
Кореје, компаније "Књаз Милош", Електропривреде Србије, Поште Србије, Путева Србије,
представници Желзница Србије, Народне банке Србије, аеродрома "Никола Тесла",
"Србијагаса", "Телекома", туристичких организација....
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Министар Дачић уручио захвалнице за Министарски савет ОЕБС-а
уторак, 29. децембар 2015.

          

{youtube}wLBVktYdNH0{/youtube}
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